
PROTOKÓŁ Z POSIEDZENIA 

RADY OSIEDLA KRZEKOWO-BEZRZECZE 

z dnia 05.03.2018 r. 

 

 

Porządek posiedzenia: 

1) Powitanie gości, radnych – stwierdzenie prawomocności 

2) Zatwierdzenie porządku posiedzenia oraz protokołu z poprzedniego posiedzenia 

3) Informacje o pracy zarządu 

4) Informacje spływające do Rady Osiedla 

5) Wolne wnioski 

 

Ad. 1 

Przewodniczący powitał gości i radnych oraz stwierdził prawomocność posiedzenia. 

 

Ad. 2 

Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 9 osób „za”, jedna osoba się wstrzymała, nikt 

nie był „przeciw”. 

 

Ad. 3 

Odbyło się spotkanie z dyrektorem ZUK-u w sprawie skweru Misia Wojtka. Po interwencji Joanny 

Pieciukiewicz odbędzie się konkurs na realizację, do końca marca powinien być już wybrany 

projektant. Projekt powinien być gotowy w połowie sierpnia. Mieszkaniec pobliskiego domu na 

własny koszt przerzucił ziemię na skwer Misia Wojtka. 

Odbyło się również spotkanie z zastępcą Prezydenta Danielem Wacinkiewiczem w sprawie 

"Zaścianka". Pan Wacinkiewicz przyznaje rację Radzie Osiedla i spotka się z dyrektorem WGKiOŚ 

w tej sprawie. Dyrektor WGKiOŚ zaproponował, że może zapłacić z budżetu Rady z tego roku, 

jednak przewodniczący nie zgadza się na takie rozwiązanie. 

 

Ad. 4 

Na e-mail Rady Osiedla wypłynęła wiadomość z WGKiOŚ dotycząca "eventu", który odbył się w 

poprzednim roku na Alei Kwiatowej pod tytułem "po sąsiedzku" wraz z propozycją wzięcia udziału 

RO w ostatnią  sobotę maja celem pokazania mieszkańcom co się dzieje na osiedlu. Podjęto decyzję 

wstępną, że weźmiemy udział. 

 

Ad. 5 

Dzielnicowy ma pomysł, żeby 24 marca (sobota) koło godz. 14 chcieliby zaprosić mieszkańców 

(głównie seniorów) oraz członków RO na spotkanie odnośnie niebezpieczeństw i zabezpieczeń, 

przedstawienie i rozszerzenie czym zajmuje się dzielnicowy. Spotkanie odbędzie się na komendzie 

w świetlicy na ul. Mickiewicza. Rada Osiedla wyszła z propozycją przesunięcia spotkania na 

kwiecień, żeby zdążyć wydrukować ulotki, które członkowie Rady Osiedla wrzucą do skrzynek 

sąsiadów. Zaproponowano termin 21.04.2018 r. Dorota Bieszczad zajmie się projektem ulotek w 

terminie do 23.03.2018 r. 

Wysłaliśmy pisma do ZUK-u w sprawie wody w parku osiedlowym oraz do WGKiOŚ na temat 

naprawy lamp solarnych. 

 

 

 

Sporządziła 

Ida Miszkin 


